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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 21 grudnia 2017 roku 

Numer: 49 / 2017 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: betonowych ławek na Starym Rynku 

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2017 roku, poz. 1875) i § 13 ust. 1 uchwały numer LXXX/1202/V/2010 

Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu Miasta Poznania 

(Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303), uprzejmie proszę o odpowiedź na 

niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od kilku lat na Starym Rynku znajdują się charakterystyczne betonowe ławki bez oparcia. 

Wywołuje to różne opinie mieszkańców i turystów. Niektóry wskazują na nowoczesny styl. 

Inni zwracają uwagę na mankamenty w zakresie niezdrowych efektów siedzenia na betonie, 

braku oparcia, czy braku spójności stylu ławek z zabytkowych charakterem Starego Rynku. 

Obecnie planowana jest rewaloryzacja płyty Starego Rynku i zapowiedziano, że betonowe 

ławki zostaną usunięte, a w ich miejsce ustawione zostaną inne ławki wpisujące się 

w zmieniony styl Starego Rynku.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 
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1) kto i kiedy podjął decyzję dotyczącą nabycia i ustawienia betonowych ławek na Starym 

Rynku, a także kształtu i stylu tych ławek, 

 

2) kiedy i w jakiej liczbie zostały ustawione betonowe ławki na Starym Rynku, 

 

3) jaki był koszt nabycia i ustawienia betonowych ławek na Starym Rynku oraz 

dotychczasowy koszt naprawy tych ławek, 

 

4) jaka jest obecnie liczba betonowych ławek ustawionych na Starym Rynku, w tym jaka 

liczba tych ławek jest obecnie uszkodzona lub trwale zabrudzona,  

 

5) jakie są zamierzenia dotyczące betonowych ławek ze Starego Rynku po rozpoczęciu prac 

rewaloryzacyjnych dotyczących płyty Starego Rynku. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


